
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT 

11.9.2023 

Přítomni (fyzicky nebo MS Teams): Mysliveček, Matyska, Přibyla, Janovič, Jakubička, 
Pernica, Jarour, Krejčí 

  
1. Zprávy od ředitele a divizních  

• Zítra (12.9.) se koná jednání kolegia rektora - účast ředitel. Dále se uskuteční schůzka 
ředitele s panem rektorem: tématem bude možné stěhování ÚVT, aktualizace strategie 
Ústavu.  

• Dne 25.9. se bude konat All hands, na němž bude představena aktualizovaná 
strategie, dále budou následovat schůzky ředitele s jednotlivými divizemi na toto téma.  

• Do konce září je potřeba připravit rozpočet Ústavu pro rok 2024.  

• E. Jarour informuje o své schůzce s vedoucí komunikace MUNI - šíření témat ÚVT 
(vlastní rubrika v Newsletteru,..).  

• Prezentace tématu kyberbezpečnosti společně s FI na žádost Jihomoravského 
inovačního centra  

• Kyberbezpečnostní tým ÚVT se účastnil Festivalu vědy 8. - 10.9.  

• Hospodářské noviny zveřejnily rozhovor s T. Plesníkem na téma 
kyberbezpečnosti: Kybernetických útoků stále přibývá. Na ochranu proti nim se 
zaměřují odborníci z Brna | Hospodářské noviny (HN.cz) 

• EPIS - probíhá mapování procesů, pravděpodobně dojde k prodloužení VŘ v 
návaznosti na rozhodnutí ÚOHS o vyloučení Magionu.  

• Probíhá příprava na interní evaluaci Ústavu v oblasti VaV - ředitel vyslovuje 
poděkování M. Drašarovi za převzetí této agendy.   

  

• DITS:  
o Ve čtvrtek 14.9. se koná setkání IT Komunity MUNI.  
o Finalizace projektu UniLeaf II  
o V rámci přípravy rozpočtu probíhá sběr licencí.  

 

• DIS:  
o Dokončena implementace podpory procesu inventarizace majetku v Inetu (Správa 

inventur a Zpracování inventarizačních protokolů).  
o Dále bylo dokončeno napojení na rozhraní Komerční banky pro přístup k účtům a 

transakcím.  
  

• PED:  
o Příprava rozpočtu ÚVT do 30.9., přehled investic v projektech do 18.9.  
o V říjnu bude probíhat na ÚVT inventarizace.  
 

 
Zapsala: Iva Krejčí 
 
Schválil: Jan Mysliveček, ředitel ÚVT MU   

https://hn.cz/c1-67242200-kybernetickych-utoku-stale-pribyva-na-ochranu-proti-nim-se-zameruji-odbornici-z-brna
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